

وزارة النفط
شركة خطوط الانابيب النفطية
(شركة عامة)

اعلان مناقصة

يسر شركتنا القيام بأعلان مناقصة تجهيز ماكنة العدد الأوكتاني عدد (٢) اثنان نوع (CFR) ماكنة الدق المرقمة PL/L/14/2017 فعلى الراغبين من ذوي الاختصاص مراجعة مقر الشركة الكائن في المجمع النفطي - في الدورة/القسم القانوني للاطلاع على الشروط والمواصفات المطلوبة في المناقصة لقاء مبلغ وقدره (١٠٠٠٠٠٠) فقط مليون دينار عراقي لاغير (غير قابل للرد) بعد تقديم نسخة من شهادة تسجيل الشركة ويكون اخر موعد لتقديم العطاءات في موعد اقصاه قبل تاريخ غلق المناقصة المبين في الفقرة (١٤) ادناه وستهمل العطاءات غير المستوفية للشروط والمواصفات المطلوبة في وثائق المناقصة والشروط ادناه:-

١. تقديم التامينات الاولية المطلوبة من قبل المشتركين في المناقصة على شكل صك مصدق او خطاب ضمان بمبلغ (٤٠,٠٠٠) فقط اربعون الف دولار امريكي لاغير باسم الشركة مقدمة العطاء لصالح شركة خطوط الانابيب النفطية (شركة عامة) صادرة من المصرف العراقي للتجارة او احد المصارف المعتمدة من قبل البنك المركزي العراقي على ان تكون نافذة لستة اشهر من تاريخ تقديم العطاء ليغطي فترة الاحالة وسوف يتم استبعاد العطاءات التي لم ترفق بها التامينات الاولية المطلوبة او التي تقل عن المبلغ المبين اعلاه علما بانها سيتم مصادرة التامينات الاولية عند سحب مقدم العطاء لعطائه بعد موعد الغلق او في حالة عدم استكمال البيانات الفنية المطلوبة والشروط القانونية غير الجوهرية المطلوبة في شروط المناقصة.

٢. ارفاق كتاب براءة ذمة من دائرة التقاعد والضمان الاجتماعي وكتاب براءة الذمة او كتاب عدم ممانعة من الاشراف في المناقصات صادر من الهيئة العامة للضرائب اصلي ومعنون الى شركة خطوط الانابيب النفطية نافذ المفعول للعام ٢٠١٧ مع الهوية الضريبة (الشركات العراقية).

٣. ارفاق جميع مستندات المناقصة مع الحسابات الختامية للشركة لآخر ثلاث سنوات وارقاق الاعمال المماثلة التي قام بها سابقا وتقديم ما يثبت ذلك بموجب عقود وكتب انجاز موثقة رسمياً من الجهات التي عمل لديها مع ذكر العنوان الكامل ورقم الهاتف وجميع المستمسكات المطلوبة في الفقرة (٦) ادناه.

٤. تقديم العطاء (وثيقة التجهيز والتي تمثل العطاء الفني والتجاري بعد مليء وختم الاستثمارات الموجودة في القسم الرابع من الوثيقة بالختم الحي الخاص بمقدم العطاء مع الوثائق المكونة للعطاء مرفقة بأية تفاصيل فنية اخرى كالنشرات والرسائل التوضيحية والكتالوجات وارقاق ووثائق ومستمسكات الشركة او المكتب بالإضافة الى التامينات الاولية المطلوبة) وتقدم بظرف مغلق بصورة محكمة في ظرف واحد مغلق ومختوم بالختم الحي الخاص بمقدم العطاء ومبين عليه اسم ورقم المناقصة وموعد الغلق.

٥. لا تقل مدة نفاذية العطاء عن (١٢٠) يوم.

٦. على مقدم العطاء ارفاق نسخة من المستمسكات الشخصية التالية مع العطاء (نسخة من هوية الاحوال المدنية وشهادة الجنسية العراقية وبطاقة السكن والبطاقة التموينية والرقم الضريبي) للشركات العراقية. اما الشركات العربية والاجنبية فتقدم شهادة تاسيس الشركة وعقد التاسيس.

٧. على صاحب العطاء الفائز (الشركات العراقية) تقديم حجب البطاقة التموينية بموجب كتاب صادر عن وزارة التجارة عند التعاقد.

٨. المناقصة مبنية على الميزانية الرأسمالية للشركة.

٩. سيتم عقد مؤتمر للاجابة على الاستفسارات مقدمي العطاءات في مقر الشركة بتاريخ (٢٠١٧/١٢/٤).

١٠. لا يجوز لمنتسبي الدولة والقطاع العام الاشراف في المناقصات بصورة مباشرة او غير مباشرة.

١١. سيتحمل من ترسو عليه المناقصة اجور نشر الاعلان.

١٢. البريد الإلكتروني للشركة pipelinecompany@oil.gov.iq

١٣. البريد الإلكتروني لتقسم العقود contracts@opc.oil.gov.iq

١٤. موعد غلق المناقصة في تمام الساعة الثانية عشرة بتاريخ (٢٠١٧/١٢/١١) وسيتم فتح العطاءات بحضور مقدمي العطاءات او ممثليهم الراغبين بالحضور في مقر شركة خطوط الانابيب النفطية بتاريخ ٢٠١٧/١٢/١٢ الساعة التاسعة صباحاً بتوقيت بغداد وفي حال مصادفة يوم موعد الغلق عطلة رسمية سيكون موعد الغلق في اليوم الذي يليه من الدوام الرسمي.

١٥. ان هذه المناقصة معلنة بموجب الوثائق القياسية الصادرة عن وزارة التخطيط العراقية.

...مع التقدير.



علي جبير لازم العبودي
المدير العام/وكالة
رئيس مجلس الإدارة

Ministry of Oil
Oil Pipelines Company
(State Company)

Invitation for Bids (IFB)

Oil Pipelines Company (State Company) wishes to invite eligible and experienced bidders for bids for **Ref. PL/L/14/2017 Procurement of Tow (CFR) Engine**. Interested eligible bidders may obtain further information from Oil Pipelines Company HQ/ Legal Department located in the Oil Complex at Daura-Baghdad-Iraq. Interested eligible bidders may purchase bidding Documents upon payment of a non refundable net amount of ID.1000000 (million Iraqi dinars only). Offers should be submitted least possible period not exceeding date as per specified in sub clause (14). Offers shall be considered if satisfy the following terms and conditions:

1- All bids must be accompanied by a Bid Security (Bid bond bank guarantee or endorsed cheque (original copy) with complete amount equal to (40,000/-) USD (forty thousand USD only). The Bid Security shall be submitted by the name of the bidder to the order of Oil Pipelines Company issued by trade bank of Iraq or any authorized bank in Iraq approved by Iraqi Central Bank. The Bid Security must be valid for (6 months) starts from date of submitting bids. Bids shall be eliminated if not accompanied with the Bid Security requested or with a less amount requested. Bid Security shall be confiscated if a Bidder withdraws its bid after closing date or non-completion of technical data required and non-fundamental legal terms required in the terms of the enquiry.

2-Quittance certificate issued by retirement & welfare office and taxation free commitment certificate issued by general commission of taxation in Iraq (original copy) titled to the order of Oil Pipelines Company valid for 2017 and tax ID (for Iraqi bodies).

3- Bidder shall submit the last (3) years financial report and list of similar work performed and certified by clients (contracts, letters of performanceetc) including firm names & places (as per specified in sub clause (6).

4-Offers (procurement of Goods, which shall represent the technical and commercial offer, filled and signed forms concluded in section IV by bidder's live stamp with all documents supporting by any technical description and catalogues, bidder's documents and bid bond bank guarantee) shall be submitted in one sealed envelope marked clearly with above tender & enquiry reference & date.

5- Bid shall be valid for at least (120) days.

6- For Iraqi bodies, bidder shall submit a copy of (identification card, National identification certification, Residence card , Letter of Ration Card and Taxation Number Card), whether foreign bodies shall submit Registration certificate and articles of incorporation.

7- Awarded bidder shall submit a letter of ration card confiscation issued by ministry of trade during the contractual procedures (for Iraqi bodies).

8- The enquiry funded by the capital budget of company.

9- A conference will be held at Oil Pipelines Co. HQ to answer any questions related to tender details at **4/12/2017**.

10- Public employees absolutely have no permission to participate directly or indirectly.

11- Awarded bidder shall bear fees of advertisement.

12- Co.'s e-mail: oilpipelinescompany@oil.gov.iq

13- E-mail of contracts department: contracts@opc.oil.gov.iq

14- Offers should be submitted least possible period not exceeding [12.00 P.M 11/12/2017]. Bids will be opened in the presence of the bidders' representatives who choose to attend in person at the information office of Oil Pipelines Company (State Company) located in the Oil Complex at Daura-Baghdad-Iraq at [9.00 A.M 12/12/2017]. In case of occurring as an official day-off, closing date shall be considered the subsequent day.

15- This enquiry shall be tendered in accordance with standard bidding documents issued by Iraqi ministry of planning.

B. Regards.

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Ali J. Al Aboody', with a large, sweeping flourish above it.

**Ali J. Al Aboody
A/Director General
Oil Pipelines Co.
Chairman of Board**